
Jeg syntes godt nok, at i skulle gen-overveje. Det i har gang i, er kun at gå tobaksindustriens erinde. 

At der skal laves noget m.h.t børns brug af Ecig, lyder som en god idé. 

Jeg har været ryger siden mit 14. år.(54 år i dag) Men for 2 år siden, tog jeg den beslutning, at det 

skulle være slut. Det har jeg prøvet mange gange før. Jeg har prøvet diverse nicorette produkter. 

Intet hjalp, jeg endte bare tilbage med cigaretterne. 

Men den dag for 2 år siden, da jeg startede på at dampe ecig vendte det hele. Jeg har ikke røget en 

eneste cigaret i 2 år nu. Jeg har jo min ecig, har slet ikke lyst til at prøve igen. Så kære minister og 

andre politikkere, lad nu være med at stoppe noget som virker. I jager bare mange mennesker 

tilbage til den farligere tobak. Er det det i vil ?? 

 

Venligst 

Carsten Christoffersen  
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